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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2019/20:790 Säpos möjligheter att övervaka meddelandetjänster

I Dagens Nyheter den 22 januari skriver Säpochefen Klas Friberg att det nu 
pågår en beredning i Regeringskansliet för att förbereda implementeringen av 
ett EU-direktiv som ska träda i kraft senast den 21 december 2020. Direktivet 
ger medlemsstaterna möjlighet att få tillgång till information i 
meddelandeappar och från sociala medier. Detta är viktigt eftersom mycket av 
den kontakt kriminella tidigare hade via till exempel telefon nu sker i 
krypterade appar. Men enligt Säpochefen Klas Friberg kommer regeringen att 
avstå från att införa den möjligheten i svensk lag.

Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga justitie- och migrationsminister 
Morgan Johansson:

 

Stämmer Säpochefens uppgifter om att Sverige kommer att avstå från att ge 
brottsbekämpande myndigheter tillgång till information i meddelandeappar och 
sociala medier?

………………………………………

Ingemar Kihlström (KD)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-01-22
Besvaras senast
2020-01-29 kl. 12.00


